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قتل دردناک زن بی دفاع 
به دست خواهرش

ث
حواد

شهردار شیراز در دیدار با رئیس اتاق اصناف مرکز 
استان فارس مطرح کرد؛

بهره گیری از ظرفیت های تعاملی قانونی 
شهرداری و اصناف

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان بیضا خبر داد؛

وبینار توجیهی دستورالعمل 
مصرف سموم فدراسیون روسیه
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سخنگوی کمیسیون اصل ۹۰ مجلس در تذکر شفاهی:

هنوز ارز ۴۲۰۰ دارو حذف نشده، قیمت ها 
چندبرابر شده است

قیمت قرص های مسکن و ضددرد مثل ناپروکسن بعضاً 
تا ۶ برابر بالا رفته است
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همراه با تحلیل خبر
غلامرضا نوری قزلجه، رئیس فراکسیون اقلیت پارلمان:

احتمال خروج طرح صیانت 
از دستورکار مجلس

عضو کمیسیون اجتماعی مجلس شورای اسلامی:

قیمت پراید هم اکنون زیر ۱۰۰ میلیون تومان 
باید تعیین می شد
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استاندار فارس در دیدار با هیئت رئیسه 
کانون مداحان اهل بیت )ع( در فارس:

فعالیت های اصیل فرهنگی 
دور از پراکنده کاری 

و با هماهنگی اثرگذار 
صفحه 8خواهند بود

مدیر پایگاه میراث جهانی تخت جمشید:

فصل جدید مستندنگار 
حریم تخت جمشید 

آغاز شد

شهردار صدرا خبر داد؛

 رونمایی از سامانه اینترنتی شهروندسپاری 
و پاسخ به استعلامات شهرداری صدرا

جزئیات واردات آب از کشورهای آسیای میانه تشریح شد

موضوع  عشق آباد  اجلاس  در  رئیس جمهور  داشت:  اظهار  نیرو  وزیر 
در  داد.  قرار  توجه  مورد  را  بخش آب  در  منطقه  همکاری کشورهای 
این مدت، تاکنون جلسات متعددی با مسئولان کشورهای ترکمنستان، 
افغانستان، ترکیه، عراق، ارمنستان و آذربایجان برگزار کردیم که اگر 

توافق و دستاوردی داشته باشد، اطلاع رسانی خواهیم کرد.
با  خبرنگاران  جمع  در  محرابیان  علی اکبر  ایلنا،  خبرنگار  گزارش  به 
اشاره به بیانات رهبری در دیدار با نخبگان مبنی بر اینکه مسئله کشور 
مسئله آب است و به زودی به مسئله مهمتری در دنیا تبدیل خواهد شد، 
توجه  بخش  این  به  باید  که  معناست  این  به  بیانات  این  داشت:  اظهار 
ویژه داشته باشیم. اکنون مهمترین انتظار مردم این است که در بخش 
کنیم.  تأمین  پایدار  و  مطمئن  آب  بتوانیم  صنعت  و  کشاورزی  شرب، 
در  سخت افزاری  و  نرم افزاری  اقدامات  موضوع،  این  به  دستیابی  برای 
دستور کار قرار داده ایم و در هر دو بخش با علم روز و استفاده از توان 

فرهیختگان بتوانیم مشکلات کشور را حل کنیم.
وی افزود: لازمه حل مشکل آب این است که احکام بودجه تحقق یافته 
و منابع مالی مورد نیاز تأمین شود. در این زمینه وفاق خوبی بین دولت و 
مجلس وجود دارد و امیدواریم مجلس کمک کند تا ظرف زمانی محدود، 

مشکلات آب کشور را حل کنیم.
که  را  اثربخشی  پروژه های  داریم  نظر  در  ما  اینکه  بیان  با  نیرو  وزیر 
پروژه ها  این  کرد:  خاطرنشان  کنیم،  فعال  مانده اند  راکد  و  نیمه تمام 

می توانند مشکلات زیادی را از بخش آب حل کنند.
مقام عالی وزارت نیرو در پاسخ به ایلنا درباره واردات آب اظهار داشت: 
رئیس جمهور در اجلاس عشق آباد موضوع همکاری کشورهای منطقه در 
بخش آب را مورد توجه قرار داد. در این مدت، تاکنون جلسات متعددی 
ارمنستان  عراق،  ترکیه،  افغانستان،  ترکمنستان،  مسئولان کشورهای  با 
باشد،  داشته  دستاوردی  و  توافق  اگر  که  کردیم  برگزار  آذربایجان  و 

اطلاع رسانی خواهیم کرد.
محرابیان درباره طرح غدیر و پروژه آبرسانی به شهرهای استان خوزستان 
نیز توضیح داد: در مرحله اول این طرح بنابراین بود که 10 مترمکعب 
بر ثانیه، تأمین آب از چرخه داشته باشیم که اجرا شده اما این میزان آب 
کفایت 60 درصد استان خوزستان را نخواهد داشت. موضوع دیگر اینکه 
کیفیت آب مناسب نیست بنابراین طرح جایگزینی تعریف شده که با 
اجرای آن، میزان آب دو برابر شده و به 20 مترمکعب بر ثانیه افزایش 
خواهد یافت و کیفیت نیز ارتقاء خواهد یافت. این آب قرار است از 
مخزن سد دز تأمین شود و در مسیر خود، مصرف آب شرب شهرها را 

حل کند. این پروژه در بهار 1401 به بهره برداری خواهد رسید.
اکتشافات  و  مطالعات  تأکید کرد:  آبهای ژرف  از  استفاده  وی درباره 
خوبی انجام شده و قرار است با رعایت ملاحظات زیست محیطی به اجرا 
برسد.وزیر نیرو در پاسخ به سؤال دوم ایلنا درباره شهرهای دارای تنش 
آبی نیز گفت: مجموع شهرهای دارای تنش 300 شهر هستند و از این 
ویژه،  پروژه های  اجرای  با  دارند که  آبی  تنش شدید  تعداد 100 شهر 

اغلب این شهرها از تنش خارج خواهند شد.

تحلیل این خبر را در صفحه ی دوم بخوانیدتحلیل این خبر را در صفحه ی دوم بخوانید
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وزیر نیرو:

۱۰۰ شهر 
در تنش شدید 

آبی
جزئیات واردات آب از کشورهای آسیای میانه تشریح شد
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ذوالنور نماینده مجلس: 

حذف ارز ۴۲۰۰ تومانی تبعات سنگینی 
به دنبال دارد

معاون اول رئیس جمهور: 

معاون اول رئیس جمهور گفت: آزادسازی ارز ترجیحی برای بخش 
مطرح  دولت  در  به هیچ وجه  بلندمدت  در  نه  و  کوتاه مدت  در  نه  دارو 
نیست و انتظار می رود صنایع داروسازی با قیمت گذاری مناسب به رفع 

نیازمندی های دارویی کشور کمک کنند.
به گزارش ایرنا از پایگاه اطلاع رسانی معاون اول رئیس جمهور، محمد 
مخبر در نشست با اعضای سندیکای داروی انسانی افزود: تأمین و تولید 
۹۷ درصد از داروی مورد نیاز کشور توسط صنایع داروسازی مایه افتخار 
انتظار داریم با حل مشکلات و  برای این بخش صنعت کشور است و 
همفکری و همکاری دولت و صنایع داروسازی ۳ درصد مابقی نیازهای 
و  تهیه  کشور  در  صعب العلاج  بیماران  ویژه  به  دارو  زمینه  در  کشور 

تولید شود.
معاون اول رئیس جمهور تصریح کرد: دولت و وزارت بهداشت، درمان 
و آموزش پزشکی به دنبال آن است که صنعت داروسازی کشور با رفع 
مشکلات با قوت به کار خود ادامه دهد و با به روزرسانی تکنولوژی و 

تجهیزات در جهت سلامت مردم گام های مؤثری بردارد.
وی هرگونه هزینه برای تأمین سلامت و بهداشت مردم را وظیفه ذاتی 
دولت و یک سرمایه گذاری بلندمدت برای آینده کشور دانست و ادامه 
وزارت  و  بیمه  شرکت های  داروسازی،  صنعت  مثلث  رأس  سه  داد: 
جهت  در  یکدیگر  هماهنگی  و  همکاری  همفکری،  با  باید  بهداشت 
کاهش مشکلات مردم و حمایت از آنها در حوزه تأمین دارو و حفظ 

سلامت جامعه حرکت کنند.

مخبر با اشاره به برخی از مشکلات پیش آمده در روزهای گذشته برای 
تأمین داروی برخی از بیماران در کشور تصریح کرد: قابل قبول نیست 
که با وجود چنین صنعت داروسازی قوی و قدیمی در کشور مشکلات 

این چنینی برای برخی از بیماران بوجود آید.
معاون اول رئیس جمهور ادامه داد: تجربه تأمین ۱۵۰ میلیون دُز واکسن 
ظرف دو ماه نشانگر این است که بخش درمان و سلامت نظام جمهوری 
اسلامی ایران توانایی دارد تمام احتیاجات و نیازمندی های مردم در این 

بخش را تأمین کند.
وی اظهار داشت: از صنعت داروسازی کشور انتظار داریم تا با مدیریت 
به  در کشور  دارو  بهداشت وضعیت  وزارت  همکاری  و  قیمت گذاری 
دچار  داروخانه ها  در  دارو   تأمین  برای  مردم  که  شود  اداره  گونه ای 

مشکل نشوند.
و  دولت  بازوی  عنوان  به  خواست  کشور  بزرگ  داروسازان  از  مخبر 
را  خود  عملیاتی  جامع  برنامه  و  پیشنهادها  راهکارها،  بهداشت  وزارت 

برای توسعه صنعت دارو هر چه زودتر ارائه دهند.
مطرح  شایعات  برخی  درخصوص  همچنین  جمهور  رئیس  اول  معاون 
تأکید  دارو  بخش  به  تومانی   ۴۲۰۰ ترجیحی  ارز  زمینه حذف  در  شده 
نه  نه در کوتاه مدت و  دارو  برای بخش  ارز ترجیحی  کرد: آزادسازی 
انتظار می رود صنایع  در بلندمدت به هیچ وجه در دولت مطرح نیست و 
داروسازی با قیمت گذاری مناسب به رفع نیازمندی های دارویی کشور 

کمک کنند.

از  صیانت  طرح  خروج  احتمال  از  مجلس  اقلیت  فراکسیون  رییس 
دستورکار، در صورت اصرار حامیان بر تعیین تکلیف فوری طرح خبر 

داد.
به گزارش رویداد۲۴ ، فصل بودجه از راه رسیده و نمایندگانی که پس 
از تعطیلات ۱۰ روزه مجلس، از حوزه های انتخابیه و سراسر کشور به 
پایتخت آمده اند، درحالی از صبح امروز، کار را از سر گرفته و می روند 
تا با تشکیل کمیسیون تلفیق لایحه بودجه سال آینده کل کشور در این 
دو، سه ماه پایانی ۱۴۰۰، در مسیر »ماراتن بودجه ۱۴۰۱« گام بردارند، 
همزمان درگیر مسائل و دستورکارهای دیگری هم هستند؛ آن هم در 
از آغاز روند  دارد که پس  حالی که آیین نامه داخلی مجلس تصریح 
به  ورود  امکان  مجلس،  علنی  صحن  در  سالانه  بودجه  لایحه  بررسی 

موضوعات و دستورکارهای غیر فراهم نیست.
حقوق  از  »صیانت  داعیه  با  که  طرحی  اعتماد،  روزنامه  گزارش  به 
کاربران شبکه های اجتماعی« در فضای عمومی مطرح شد و حالا در 
شرایطی در دست بررسی نمایندگان است که روند تصویبش را با عنوان 
»حمایت از حقوق کاربران و خدمات پایه کاربردی فضای مجازی« 

طی می کند.

اما در حالی که همین دیروز سخنگوی کمیسیون مشترکی که در 
صحن  از  نیابت  به  جنجالی،  طرح  این  موافقان  و  طراحان  تصمیم  پی 
علنی، وظیفه بررسی و تصویب طرح را برعهده دارد، در خبری کوتاه 
گفته که فعالیت کمیسیون مشترک از روز دوشنبه همین هفته از سر 
گرفته خواهد شد، ورود مرکز پژوهش ها به این بحث و ارائه گزارش 
کارشناسی که اواخر هفته ای که گذشت، به عنوان یکی از اخبار مهم 
هفته اعلام شد، روزنه امیدی را پیش روی انبوه مخالفان این طرح قرار 

داده است.
چه آنکه این مرکز به عنوان بازوی پژوهشی و کارشناسی قوه مقننه، 
به دور از اغراض و اهداف جناحی و گروهی، در گزارش خود به ۵۰ 
ایراد اساسی طرح در ۶ سرفصل اشاره کرد و حالا ۲۳ عضو کمیسیون 
مهم  جلسه  برای  را  خود  درحالی  صیانت  طرح  به  رسیدگی  مشترک 
در  مخالف طرح  اعضای  از  یکی  می کنند که  آماده  فردای کمیسیون 
که  گفته  پژوهش ها  مرکز  گزارش  از  استقبال  ضمن  کمیسیون،  این 
کلیات  درخصوص  فوری  تصمیم گیری  به  موافقان  اصرار  صورت  در 
بررسی  مهلت  تمدید  بر  مبنی  پژوهش ها  مرکز  خواسته  با  مخالفت  و 
کارشناسی و تخصیص زمان مقتضی برای رسیدگی به »ایرادات جدی« 

طرح صیانت، به احتمال قریب به یقین کمیسیون رأی مخالف خواهد 
غلامرضا  مجلس.  دستورکار  از  صیانت  طرح  خروج  یعنی  این  و  داد 
مجلس  میانه روی  نمایندگان  معدود  از  یکی  عنوان  به  که  نوری قزلجه 
دارد، در عین  برعهده  نیز  را  پارلمان  اقلیت  فراکسیون  یازدهم، ریاست 
حال تأکید کرده که »اگر این امکان از سوی کمیسیون مشترک فراهم 
شود که در فرصت مقتضی، روند رسیدگی به طرح صیانت را پی بگیریم، 
ممکن است بتوانیم به خروجی پخته و قابل قبول برسیم«؛ البته مشروط 
این  مجازی،  فضای  بحث  بسیار  گستردگی  به  »باتوجه  که  مهم  این  به 
موضوع را در قالب دو یا سه طرح مجزا در دستورکار مجلس باشد.« این 
نماینده مجلس که به پرسشی درخصوص احتمال توقف روند رسیدگی به 
این طرح در مجلس و امکان ورود دولت به موضوع و دنبال کردن ماجرا 
در صورت  که  است  معتقد  می گفت،  پاسخ  جامع  لایحی  چارچوب  در 
محقق نشدن خواسته مرکز پژوهش ها و در نظر گرفتن فرصت مقتضی 
رسیدگی، از آنجا که احتمال رد کلیات طرح و خروج آن از دستورکار 
مجلس متصور است، احتمالًا بتوان منتظر ازسرگیری بحث در دولت از 

طریق تدوین لایحه جامع فضای مجازی باشیم.
حال  عین  در  که  نوری قزلجه  کارشناسی  نگاه  بر  مبتنی  سخنان  این  اما 
نظر  بر  علاوه  عمومی،  افکار  خواست  و  نظر  به  او  توجه  نشان دهنده 
کارشناسان نیز هست، در مجلس یازدهم چندان خریدار ندارد و آن طورکه 
با نگاهی به روند بررسی طرح صیانت و البته بسیاری از دیگر تحولات 
و رویدادهای پارلمانی، از زمان روی کار آمدن مجلس یازدهم تاکنون 
دستگیرمان می شود، نمایندگان منتسب به جبهه پایداری که از طراحان 
نگرانی های  به  بی توجهی  نه تن ها  هستند،  نیز  صیانت  طرح  حامیان  و 
جدی افکار عمومی نشان نمی دهند، بلکه ظاهراً گزارش تخصصی مرکز 
»رادیکالیزم  به  را  نهاد  این  آن،  از  فراتر  و  نپذیرفته  نیز  را  پژوهش ها 

سیاسی« متهم می کنند. اتهامی که اخیراً علی خضریان، یکی از اعضای 
با  مخالفت  در  یادداشتی که  قالب  در  یازدهم  مجلس  در  پایداری  جبهه 
گزارش مرکز پژوهش ها درباره طرح صیانت نوشت، مطرح کرد و مدعی 
شد که در گزارش مرکز پژوهش ها، رادیکالیزم بر عقلانیت غلبه کرده 
و این نهاد که به عنوان بازوی پژوهشی و کارشناسی قوه مقننه فعالیت 
در  فرساینده  دوقطبی های  و  هیجانات  تشدید  »موجب  نه تن ها  می کند، 
جامعه« شده، بلکه همزمان »منجر به حاشیه رفتن سیاست ورزی عاقلانه 

برای تصویب قوانین مؤثر و کارآمد می شود!«
و  واکنش  و  دارد  قرار  مهم  آزمونی  در  دیگر  بار  حالا  مجلس  هرچند 
تصمیمی که ۲۳ عضو کمیسیون مشترک رسیدگی به طرح صیانت در 
مرکز  کارشناسی  گزارش  قبال  در  کمیسیون  این  دوشنبه  روز  نشست 
داوری  معیار  و  متر  می تواند  کرد،  خواهند  اتخاذ  مجلس  پژوهش های 
بی طرف و منصفانه در این راستا باشد. متر و معیاری برای آنکه دست کم 
پژوهشی  نهاد  یک  کارشناسی  نظر  ترجیح  با  مجلس یازدهمی ها  بدانیم 
به موضوع مورد بحث کمیسیون  نگاه جامعه  بر  مبتنی است  رسمی که 
اعتماد  اولویت  مشترک و کنار گذاشتن علایق و سلایق جناحی خود، 
عمومی را در نظر خواهد گرفت یا بی توجه به این مهم، بر خواست خود 

پای می فشرد!

غلامرضا نوری قزلجه، رئیس فراکسیون اقلیت پارلمان:


